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Kupio sam zadnji broj Vidia i proèitao. Teme su ok, i vjerojatno su zanimljive desktop korisnicima, no
meni kao sysadminu zasad jo¹ fali sadr¾aja. Koliko vidim, vjerojatno je takva situacija i
programerima. Vjerujem da æe u dogledno vrijeme biti bolje.

Kao glasnogovornik HULK-a, osvrnuo bih se na intervju s osnivaèem linuxzasve, Ivanom Galgociem.
Znam da æe ovo zvuèati kao napuhivanje i pokazivanje ordenja, ali mislim da bi radi korektnosti i
potpune informacije ipak trebalo napomenuti par stvari.

Citat:
Takoðer, redovno se lokalno odr¾avaju razna manja predavanja, radionice, razmjene vje¹tina, install
festovi i sl. na kojima trenutno prednjaèe kontinuirane akcije u Zagrebu, Osijeku i Rijeci.

HULK kao neprofitna udruga graðana, s ciljem promocije linuxa te otvorenog koda, osnovana je
1996. godine, te sa svojim podru¾nicama u Osijeku, Rijeci, Karlovcu (kao najaktivnije podru¾nice),
veæ godinama odr¾ava predavanja, radionice, razmjene vje¹tina, install festove, lokalizacijske
maratone, prezentaciju linuxa na ¹tandu na Info sajmu (koji je uprava Velesajma na¾alost ukinula),
zatim sudjelovanje na konferencijama vezanim za linux i open source - osim naravno centralne
CLUC/DORS treba pomenuti i Oracle konferencije koje organizira HrOUG na kojima na¹i èlanovi
èesto sudjeluju kao predavaèi, te konferencija "Jednostavno linux" koju smo odr¾ali prije par godina,
a posveæena je prvenstveno poslovnim korisnicima.

Citat:
Neke se tribine veæ i odr¾avaju, ali u manjim sredinama.

Osim tribina te gore navedenih aktivnosti, aktivni smo u svim domaæim informatièkim èasopisima, te
smo se par puta pojavili i u emisijama domaæih TV postaja. HULK sudjeluje i u vi¹e razlièitih
projekata vezanih za otvoreni kod, a èlanstvom u Hrvatskom Zavodu za Norme svojim glasom
trudimo se usmjeriti ISO/OSI standarde k otvorenosti za koju se dotièna tijela zala¾u, barem u
imenu.

HULK je nekako kroz godine orijentaciju stavio vi¹e na informatièke profesionalce i poslovni svijet,
stoga dosta aktivnosti mo¾da i nije toliko poznato javnosti. To je ¹teta jer se na svakoj godi¹njoj
skup¹tini koja se uredno najavi te je otvorena za sve posjetitelje, bez obzira bili èlanovi HULK-a ili ne,
raspravlja upravo o tome ¹to se uèinilo u prethodnom razdoblju te koji su planovi za buduænost.
Stoga bih preporuèio svim zainteresiranima za linux i otvoreni kod da doðu, te svojom nazoèno¹æu,
komentarima, prijedlozima i naravno kritikama, potpomognu da cijelokupna linux zajednica, kako bi
se to u politièkim govorima reklo, kroèi naprijed u svijetlu buduænost.

Linuxzasve tim se usmjerio vi¹e (zasad koliko vidim) na kuæne korisnike, podruèje koje smo mi
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na¾alost zbog pomanjkanja resursa zanemarili zadnjih godina, te bi se moglo reæi da time svi
zajedno pokrivamo ¹iroko podruèje informatike. Nadam se da æemo u buduænosti razviti jo¹ bolju
meðusobnu koordinaciju i komunikaciju, te zajednièki uèiniti linux te otvoreni kod razumljivim i
dostupnim svima.
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